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50PLUS  

Waarom nog steeds de aandacht voor zonnepanelen op land, wij zien deze 
steeds meer verschijnen onder andere bij Sas van Gent en Sluiskil. De afspraak 
was dat er zoveel mogelijk zou worden gestreefd naar zonnepanelen op daken 
en niet op goede landbouwgronden, in het schema bij deze nota is bijna 50-50, 
dat mag niet de bedoeling zijn. Kan hiervoor opheldering worden gegeven. 

Vanuit de RES wordt de zonnelader gehanteerd, waarbij zonnepanelen op dak de 
hoogst prioriteit heeft. Aanvullend wordt zon op land toegestaan wanneer dit past 
binnen de regels van onze verordening. Dat is bij Sas van Gent en Sluiskil het geval.  
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